
 

 

Raadsvragen gladheidsbestrijding in de afgelopen periode 
Toen was het vorige week opeens winter in Nederland. De vrieskou deed vrij plotseling zijn intrede 
en dit ging gepaard met flinke wind en fikse hoeveelheden sneeuw met als effect dat wegen en 
fietspaden slecht begaanbaar waren.  

De gemeente heeft een inspanningstaak om wegen en fietspaden begaanbaar te houden op de 
hoofdroutes. Vanuit Kamerik was het beeld dat de bereikbaarheid en veiligheid ondanks de 
inspanningen vanuit de gemeente toch behoorlijk onder druk kwam te staan. Vanuit inwoners en de 
Fietsersbond heeft het CDA ook signalen ontvangen dat met name de fietsroutes slecht begaanbaar 
waren, ook dagen na de hevige sneeuwval.  

Het CDA acht het verstandig om de afgelopen periode samen met de betrokkenen te evalueren en de 
raad daarover te informeren.  

Het CDA heeft daarom de volgende vragen. 

1. Hoe is het eerste beeld bij het college van aanpak van de gladheidbestrijding in onze gemeente 
afgelopen periode en dan voornamelijk de fietsroutes? 
 

2. Wil het college de gladheidsbestrijding evalueren met de aannemer en de gemeentelijke 
organisatie die als opdrachtgever betrokken is bij de uitvoering van dit beleid? 
 

3. Als op basis van de evaluatie bijstellen van het beleid of de uitvoering nodig zijn, kunt u hierbij 
zoals gebruikelijk de wijk- en dorpsplatforms en stakeholders zoals de fietsersbond betrekken?  
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